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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 

PROCES  VERBAL 
 
           Incheiat astazi 13.12.2023,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.246/7.12.2023 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  
Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. 
Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei. 
          La sedinta au participat 13  consilieri din cei 13 in functie. 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
3.11.2023 si acesta se aproba in unanimitate cu 13 voturi. 

Presedinte de sedinta pentru lunile noiembrie, decembrie 2023 si ianuarie 2024, domnul 
SOROIU DANIEL.  

      
          I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei, iar presedintii comisiilor de 
specialitate prezinta raportul de avizare la fiecare proiect de hotarare .  
 
1.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate contabil Cojocaru Marcela; 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
 
2.Proiect de hotarare privind stabilirea normativelor proprii pentru consumul mediu lunar de 
carburanti al utilajelor aflate in dotarea proprie a UAT comuna Casin. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate contabil Cojocaru Marcela; 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
 
3.Proiect de hotarare privind aprobarea Programului cultural-artistic “Datini si obiceiuri de 
iarna 2023.”Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate contabil Cojocaru Marcela; 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
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4.Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului  pentru decontarea cheltuielilor de 
deplasare, functionarilor publici din cadrul Primariei comunei Casin, judetul Bacau, care au 
domiciliul in alta localitate decat cea in care isi desfasoara activitatea si carora nu li se poate 
asigura o locuinta de serviciu. Initiator : primar 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general al comunei; 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
 
5.Proiect de hotarare privind  constituirea comisiei de evaluare a performantelor profesionale 
individuale ale secretarului general al UAT Casin. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general al comunei; 
          -  raportul comisiei  pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a 
drepturilor cetatenilor; 
 
6.Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii termenului de valabilitate al Planului 
Urbanistic General si al Regulamentului Local de Urbanism al comunei Casin, judetul Bacau. 
Initiator : primar 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate Magureanu Mihaela 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
 
7.Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici reactualizati si a 
devizului general reactualizat pentru obiectivul de investitii “Cresterea eficientei energetice si 
gestionarea inteligenta a energiei in cladirile publice cu destinatie de unitati de invatamant la 
Scoala Gimnaziala “Invatator N.Paslaru”din sat Casin, comuna Casin, judetul Bacau. Initiator 
: primar. 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate Magureanu Mihaela 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
 
 
8.Proiect de hotarare privind actualizarea  inventarului bunurilor care apartin domeniului 
privat al comunei Casin , judetul Bacau. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general al comunei; 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
 
9.Proiect de hotarare privind analiza stadiului de  inscriere a  datelor in registrul agricol  si a 
stabilirii masurilor pentru eficientizarea acestei activitati. Initiator : primar. 
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Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general al comunei; 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
 
10.Proiect de hotarare privind achizitionarea serviciilor juridice de consultanta, asistenta si 
reprezentare prin avocat, pentru ca acesta sa reprezinte  in justitie  interesele comunei Casin, 
judetul Bacau . Initiator : primar . 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate consilier juridic Radu Maria-Daniela; 
          -  raportul comisiei  pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a 
drepturilor cetatenilor; 
 
11.Raportul annual al viceprimarului comunei Casin. 
12.Rapoarte anuale de activitate consilieri locali. 
13.Rapoartele comisiilor de specialitate ale consiliului local. 
 
    Punctul 8 de pe ordinea de zi se retrage. 
    Ordinea de zi modificata prin scoaterea punctului 8 se aproba in unanimitate. 

Dl.primar - prezinta punctele de pe ordinea de zi .  
La punctul 7 mentioneaza ca a organizat licitatie , s-au inscris dar nu au depus oferta, probabil 

valorificatorii nu au fost suficienti si am solicitat sa ne faca o alta valoare, am suplimentat. Au crescut 
salariile si, sa-I dam alta valoare acestei lucrari ca sa o scoatem la licitatie.Valoarea tatala este acum 
de 3 milioane 627 lei cu TVA ca sa o scoatem la licitatie.  Asta este valoarea neeligibila, iar valoare 
eligibila este 9 milioane 900 mii lei .Speram sa avem constructor si sa incepem constructia la scoala 
Casin cu fonduri de la Ministerul de Mediu si 1/3 din bugetul local. 

 La punctul 9 - ca urmare a rapoartelor de la auditori intotdeauna am fost in urma cu completarea 
registrului agricol atat electroni cat si in format hartie. Acum, a fost o situatie mai delicata, am fost 
descoperiti cu aceste posturi prin pensionarea doamnelor iar doamna alexandru a intrat in concediu 
de maternitate. A venit o doamna prin trasfer, acum urmeaza sa se angajeze un tanar debutant, am 
avut concurs, si astfel se completeaza si biroul agricol cu personalul necesar, astfel incat sa reuseasca 
sa completeeze atat electronic cat si pe hartie. A durat un pic mai mult pentru cetateni pentru ca 
doamna Gherasim I-a si trecut in registrele agricole si a completat datele. Toti care vin vor actualiza 
datele in registrul agricol si vor fi completate pe loc. Deja s-au facut completari la 350 pozitii si, daca 
pastram ritmul asta vom reusi sa aducem la zi completarea registrelor ca pana la sfarsitul anului viitor 
sa terminam si ca pe viitor cetatenii sa nu mai stea atat ci sa se prelueze datele deja inscrise. 
Responsabili de completarea registrelor agricole vor fi doamna Gherasim si tanarul debutant care va 
incepe activitatea la 21 decembrie 2023.12.14. 

Dl.Rosu - domnule primar, daca imi permiteti sa fac o completare . La compartimentul agricol ar 
trebui reinoite hartile agricole pentru ca cele existente sunt degradate. A avut un caz personal si din 
cauza hartilor deteriorate nu am putut sa o duc pana la capat. Rugamintea lui, daca se lucreaza la 
registrele agricole , sa se schimbe si hartile cu terenurile agricole.  

Dl.Soroiu - toate aceste harti sunt la OCPI Bacau. Faceti solicitare si vi se elibereaza contra cost. 
Dl.primar - in baza raportului de specialitate intocmit de doamna jurist Radu, la o anumita 

perioada, de cati ani? , la 5 ani se reinoiesc prin hotararea consiliului local , cu aprobarea consiliului 
local putem achizitiona serviciile juridice unor avocati sau a unui avocat pentru a reprezenta 
interesele comunei Casin in orice fel de proces. Ne-am tot gandit, chiar daca am achitat aceste 
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executari , nici primaria nici constructorul nu gaseste modalitatea de a rezilia acel contract si cea mai 
buna metoda este instanta, sa ne spuna instanta care este modalitatea de ajustare sau de reziliere a 
acelui contract pentru a aloca pe viitor sume ca sa terminam aceasta lucrare. Adica sa nu faca 
primaria vreo greseala sau sa estimeze constructorul vreo suma care nu e corecta. Instanta ar fi cea 
mai potrivita, sa ne reprezinte un avocat ca instanta sa gaseasca cea mai buna metoda de a rezilia 
acest contract. Iar a doua speta , este vorba de executorii care ne-au stabilit poprirea astfel incat am 
fost nevoiti sa platim acele sume , ultima transa a fost in 2022.. 

Dl.Soroiu - il rectifica - 2023, februarie, 5 miliarde 550 milioane 
Dl.primar - continua : februarie 2023. conform hotararii judecatoresti definitive si graficului 

stabilit impreuna cu executorii s-au achitat acele sume.  Dar ca executorul a facut un calcul eronat, 
aici numai instanta poate spune daca s-au facut calculele corecte sau nu. Si, din nou solicitam 
sprijinul consiliului local sa contractam un avocat sau mai multi avocati . Tot prin instanta putem 
stabili daca calculele au fost facute corect sau gresit la acele executari. M-am consultat cu un avocat 
si …, dar oricum trebuie reinoit aceasta hotarare de consiliu local pentru ca cealalta a expirat si la 5 
ani trebuie sa avem hotararea consiliului local de contractare a unor avocati. Chiar daca am acoperit 
acele , am platit acele executari, vrem sa gasim modalitatea si sa-l construim si sa alocam bani corect 
si sa vedem punctul de vedere al instantei. Instanta sa stabileasca care este modalitatea.  

Dl.Soroiu - s-a prezentat ordinea de zi, s-ar putea sa mai avem o sedinta luna asta, cum spunea 
domnul primar, vom veni si la acea sedinta daca este cazul. Va invit sa luati cuvantul in legatura cu 
materialele prezentate. Cine se inscrie la cuvant ? (nu se inscrie nimeni ). Va spun ca , in calitate de 
presedinte de sedinta si conform conform Codului administrativ , cine se inscrie la cuvant, spune ce 
are de spus si apoi nu mai are voie sa vorbeasca, numai ce care au dreptul la replica. Daca nu este 
nimeni, ma inscriu eu atunci .  

- la punctul 1, a inteles cum au fost repartizate sumele, sunt de acord; 
-la punctul 2 , suntem de acord daca ele au fost facute si au fost luate in calcul niste normative, 

niste consumuri tehnice,  
- la punctul 3 - suntem de acord, dar suma este foarte, foarte mica . Spera sa gaseasca sponsori ca 

sa sprijine. In afara de copii de la scoala si de uratori mai sunt si persoane defavorizate si si-ar dori 
tare mult , poate reusiti domnule viceprimar ca dumneavoastra proveniti din domeniul economic, sa 
gasisti sponsori, binevoitori pentru oamenii nevoiasi ca sa aduca si lor bucurie in casa.Pachetele de la 
UE nu s-au mai dat in ultima perioada si foarte multe familii contau pe acele ajutoare umanitare de la 
UE.  

- la punctul 4 - de acord  
- la punctul 5 - in comisia de data trecuta au fost dl.primar, dl.viceprimar si eu. Daca sunteti de 

acord sa raman in continuare, vom vota la urma. 
- la punctul 6 - din 2016 a depus, a facut contract de proiectare sa faca PUG-ul, s-a intarziat, au 

fost piedici la cultura, speram ca va iesi noul PUG, care va fi folositor pentru ca in tarlaua 5 , 
incepand de la paraul Cuciur si pana la intrarea in Casin partea stanga, va fi intravilan, 50 m, si va fi 
foarte important pentru ca oamenii pot construi sa-si rezolve problemele pe care le au.  

- la punctul 7 - ar avea o obiectiune dar in ce sens, suntem de acord. Vine o cofinantare din partea 
consiliului local de peste 9 miliarde lei vechi. Vorbeste in lei vechi ca sa inteleaga toata lumea. Mai 
aveti rata la banca , la CEC, cu imprumutul pe care l-ati facut pentru gazele de la Curita. Se aduna 
cam multi banti si lucrarea la scoala Casin ar vedea-o pe cel mult un an pentru ca nu vede unde ar 
putea duce copii in alta locatie in care sa-si desfasoare cursurile . Crede ca ar trebui sa fie mai atenti 
si sa se gandeasca foarte bine cand vor face achizitia . Sunt de acord, ca tot ce se face, se face pentru 
comunitate si va ramane cu folos comunitatii. 
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- la punctul 9 - e o meteahna veche la registrul agricol . De ani de zile, am preluat si eu, s-a preluat 
si mai departe, spera ca, cu tanarul care va veni , nou angajat, are alta viziune, alta forta de munca, sa 
puna odata la punct registrul agricol pentru totdeauna pentru ca, la capitolul asta nu e prea bine. 

- la punctul 10 - intr-adevar ultima hotarare a fost in 2016  cand era primar, si s-a aprobat, datorita 
gravitatii, dar atunci a fost o expunere bine intemeiata  datorita gravitatii dosarelor de executare si am 
contractat servicii de avocatura,. Acum, am vazut expunerea de motive, motivarea subtire , nu poti sa 
vii sa zici ca nu poti sa reziliezi contractul ca respectiva firma nu vrea . Daca nu vrea sa rezilieze 
contractul si contractul e in vigoare, sa continue lucrarile. El crede ca adevarul este altul, sustine si isi 
asuma ceea ce va spune si va trebuie avocat ca sa recuperati cele 18 miliarde de lei pe care le-ati dat 
prin angajamentul de plata si prezentat in 28 martie in consiliul local. Toate acele plati, consilierii nu 
stiu , nu sunt bine informati, constituie prejudiciu adus consiliului local.Este foarte grav ceea ce se 
intampla , nu stiu daca in instanta veti reusi sa recuperati aceste sume, deoarece le-ati dat de buna 
voie, ati semnat un angajament de plata de buna voie fara sa fiti executati. V-am adus la cunostinta in 
sedinta din ianuarie 2021 ca nu mai sunt bani de dat, ca am castigat procesul cu executarile si 
dumneavoastra spuneati consilierilor locali ca v-ati interesat la judecatorie si ca trebuie sa dati 9 
miliarde si ceva iar pe 4 august 2021, in dosarul 1918 primaria Casin a castigat acel proces. A fost 
respinsa validarea propririi pentru suma de 9 miliarde si ceva, a schimbat intre timp avocatul , ati pus 
un avocat care a pierdut initial procesul cu penalitati de 8 miliarde , care a pierdut procesul la Bacau, 
la apel si a ramas suma de 9 miliarde si ceva de plata fara sa va aparati. Deci, doamna jurist, care 
trebuia sa  verifice acest proces, mai mult, v-am adus la cunostinta ca in dosarul 1024 am castigat 
cand ne-a facut nota executorul dupa ce am terminat noi tot, am castigat procesul cu el si instanta a 
confirmat ca nu mai avem de dat bani iar debitul principal a fost achitat din decembrie 2016. Si 
instanta a consimtit in dosarul 1024 prin hotararea care a dat-o. V-am adus la cunostinta si sedinta 
consiliului local din 2022 din 28 martie cand v-am spus si am spus si consilierilor sa nu aprobe acel 
angajament de plata deoarece noi nu avem sa dam bani , v-am spus din dosarul 1024, v-am spus ca a 
doua zi se pronunta instanta de apel de  la Bacau in dosarul de executare 79 si ati facut plata in 
aceeasi zi, pe 28. Si primaria a castigat procesul de la Bacau.Instanta  n-a validat poprirea in dosarul 
79 pentru 1 miliard 150 milioane . V-am spus aceste lucruri si v-ati grabit si ati votat acel proiect de 
hotarare ilegal din punct de vedere ca nu ati respectat procedura sedintelor, nu ati  lasat sa fie 
dezbatut dar votati inainte sa fie dezbatut cu mentiunea ca va grabiti sa faceti plata in aceeasi zi la 
Trezorerie. Fals! Sedinta s-a terminat la ora 11,00 , la Trezorerie se fac plati pana la ora 13,00 si era 
tot timpul din lume sa se faca aceele plati, de ce ? mi-am pus si eu intrebarea. Consilierii au fost 
indusi in eroare si au votat.Mai mult de atat, in sedinta din septembrie 2022 va aduc iar la cunostinta 
ca nu mai trebuie sa faceti plati, ca acel debit principal este inexistent, ca nu mai exista  din 
decembrie 2016, nu ati ascultat, ati facut iar plati. In sedinta din februarie 2023, anul asta, cand ati 
platit iar 5 miliarde 550 milioane penalitati la debitul principal care nu mai exista, iar v-am adus la 
cunostinta. Nu ati ascultat si ati achitat in continuare. Astfel s-a ajuns la suma de aproximativ 18 
miliarde de lei vechi, bani cu care putea sa faca gaze la Curita. Nu trebuia sa indatoram comuna cu 13 
miliarde pana in 2025 si cu dobanda 16 miliarde. Acum, banii aia trebuie recuperati. Daca nu ii 
recuperati si, cu siguranta cei in cauza se vor apara cu acel angajament de plata ca nu ati fost 
executati ci I-ati dat de buna voie. Asta am vrut sa va spun la acest punct, nu-l voi vota, nu voi fi de 
acord si mai mult de atat nu este un proiect facut conform legii, nu este bine intemeiat. Si nu se 
angajeaza avocati conform legii, se angajeaza un avocat, atat, nu avocati. V-am adus la cunostinta 
punctul meu de vedere si v-am spus inca o data in sedinta consiliului local cum stau lucrurile. In rest 
va doresc sarbatori cu bine, poate nu este ultima sedinta, sa fiti sanatosi si Dumnezeu sa va ajute in 
tot ceea ce va propuneti. Multumesc frumos ca m-ati ascultat. 
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Dl.primar - sa dau un raspuns domnului consilier. Cu scoala Casin, s-a alocat o suma peste 9 
miliarde de lei pe baza propunerii proiectantului. Important este sa inceapa aceasta lucrare si vedem 
cum mutam copii de la un etaj la altul. Este o modernizare si nu o lucrare de consolidare. 

Cu registrul agricol a spus ca si doamna Alexandru si-a dat interesul sa completeze registrul 
electronic dar spera cu personalul nou sa intre in linie dreapta si sa le puna la punct intr-un an de zile 
atat electronic cat si pe format hartie. 

Referitor la avocatii care spune domnul consilier, si dansul a avut mai multi avocati.Eu am o 
hotarare a instantei definitive care spune ca valideaza infiintarea popririi. Daca dansul a tinut legatura 
cu avocatii si nu a tinut legatura cu doamna jurista pe perioada proceselor , jurista a fost detasata de 
acest subiect, noi adunam aici informatii pe parcurs, eu cand am venit, am gasit aceste procese , 
hotarari care erau definitive. Are raportul unei expertize, raportul executorului in care  am fost 
obligati sa platim aceste executari fiindca acel debit…dar eu n-am mai vrut sa reiau acest subiect. 
Acest subiect plictiseste comuna. E un Camin Cultural in care cineva a trantit un bolovan si acum ne 
chinuim sa nu facem vreo greseala, de asta solicit sprijin al avocatilor, de asta solicit sprijin al 
instantei. Am facut adrese si am facut si catre audit sa gaseasca o varianta juridica si chiar nici 
constructorul nu vrea sa faca vreo greseala .Noi incercam o varianta a instantei. Daca executorul a 
facut o suma , noi a trebuit sa platim, am fost nevoiti. Norocul a fost ca am esalonat acele transe si, n-
am de unde sa stiu eu competentele executorului sau competentele expertilor care au facut aceste 
sume. De asta apeleaza la instanta si apeleaza si la sprijinul unui avocat, nu cum am spus avocati. 
Dar, nu mai vrea sa intre in acest subiect, dansul tot insista cu acest subiect. 

Dl. Soroiu - spune adevarul 
Dl.primar - adevarul este aici pe masa (are o hotarare a instantei)  
Dl. Soroiu - domnule primar, va intreb : recunoasteti ca cei 18 miliarde sunt prejudiciu ? 
Dl.primar - 8 miliarde ati platit in timpul mandatului 
Dl. Soroiu - aia sunt achitati. Au fost procese, m-am judecat, m-am aparat, a fost executare. 

Dumneavoastra n-ati avut executare, ati avut un angajament de plata si ati dat banii de buna voie. 
Despre ce vorbim ? Eu imi asum ceea ce am facut. 

Dl.primar - dar consilierii au stiut?  
Dl.Soroiu - da, au stiut, sunt aici consilierii, au stiut cand am facut bugetul pentru ce dam banii. 

Chiar daca nu vroiau trebuia sa platim, era executare judecatoreasca , hotarare definitiva. 
Dl. Primar - ati pierdut acele procese 
Dl. Soroiu - am platit tot din cauza dumitale ca ai pus 1% penalitati de plata la niste contracte care 

nu aveau acoperire bugetara., in 2012. 
Dl. Primar - de ce ati intrat in acele procese? 
Dl. Soroiu - cum de ce? Findca am avut de dat 6 miliarde…  (vorbesc amandoi) . Recunoasteti ca 

ati facut un prejudiciu si ca trebuie sa dati banii inapoi ? Spuneti da sau nu! De ce ati dat banii ? 
Dl. Primar - fiindca exepertul ne-a facut adresa (continua discutii in contradictoriu amandoi). 
Dl.Soroiu - domnul vice nu spune nimic, stie si el. Ce executare este daca nu o ai !  
Dl.primar - s-au intamplat atatea lucruri frumoase, atatea proiecte noi care le-am dus la bun sfarsit, 

cu gazele, sa ducem la bun sfarsit aceasta lucrare la Curita,  
Dl.Soroiu - cand faceti receptia la gaze la Curita? 
Dl.primar - am dat o estimare, pana la sfarsitul anului , daca temperaturile pozitive 

permit…lucrarea este aproape gata… 
Dl.Soroiu - ultima performanta a primarului din ultimii 3 ani este ca a vrut sa ingroape niste bani 

in Curita, in pamant. A strans bani de la oameni ca sa bage apa  
Dl.primar - primarul Curelea nu a strans niciun ban si aveti rabdare  
Dl.Soroiu - dar de ce ati dat voie sa se construiasca pe domeniul public fara autorizatie si fara 

proiect  
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Dl.primar - ii mai adreseaza o intrebare : de ce a tras pe strada…. 
Dl.Soroiu -  n-am tras domnul nimic, este bransamentul . Oamenii au dat banii si raman banii lor 

in pamant.  
Se supun la vot proiectele de hotarare si acestea se aproba in unanimitate, cu 13 voturi “pentru”  

proiectele de hotarare de la punctele 1-9 iar punctul 10 se aproba cu 7 voturi “pentru”(Flintoaca - 
Cojocea Ion, Rentea Georgiana Mirela, Rentea Iulian, Dragomir Gheorghe, Bordeianiu Bogdan, 
Oproiu Silviu, Slabu Gheorghe)  si 6 voturi “impotriva”( Soroiu Danie, Rosu Constantin, Oproiu 
Lica-Vasile, Zarnescu Gheorghe,Nichifor Adina, Vinceanu Cosmina-Ionela ) .  

Presedintele de sedinta - declara lucrarile sedintei inchise. 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 

           Presedinte de sedinta,                                                      Secretarul  General al comunei,    
                   Soroiu Daniel                                                                   Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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	Incheiat astazi 13.12.2023,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.246/7.12.2023 data de Primarul comunei Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut i...
	Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.
	Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei.
	La sedinta au participat 13  consilieri din cei 13 in functie.
	Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 3.11.2023 si acesta se aproba in unanimitate cu 13 voturi.
	Presedinte de sedinta pentru lunile noiembrie, decembrie 2023 si ianuarie 2024, domnul SOROIU DANIEL.
	I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei, iar presedintii comisiilor de specialitate prezinta raportul de avizare la fiecare proiect de hotarare .
	1.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabil Cojocaru Marcela;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	2.Proiect de hotarare privind stabilirea normativelor proprii pentru consumul mediu lunar de carburanti al utilajelor aflate in dotarea proprie a UAT comuna Casin. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabil Cojocaru Marcela;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	3.Proiect de hotarare privind aprobarea Programului cultural-artistic “Datini si obiceiuri de iarna 2023.”Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabil Cojocaru Marcela;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	4.Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului  pentru decontarea cheltuielilor de deplasare, functionarilor publici din cadrul Primariei comunei Casin, judetul Bacau, care au domiciliul in alta localitate decat cea in care isi desfasoara acti...
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general al comunei;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	5.Proiect de hotarare privind  constituirea comisiei de evaluare a performantelor profesionale individuale ale secretarului general al UAT Casin. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general al comunei;
	-  raportul comisiei  pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a drepturilor cetatenilor;
	6.Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii termenului de valabilitate al Planului Urbanistic General si al Regulamentului Local de Urbanism al comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate Magureanu Mihaela
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	7.Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici reactualizati si a devizului general reactualizat pentru obiectivul de investitii “Cresterea eficientei energetice si gestionarea inteligenta a energiei in cladirile publice cu de...
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate Magureanu Mihaela
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	8.Proiect de hotarare privind actualizarea  inventarului bunurilor care apartin domeniului privat al comunei Casin , judetul Bacau. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general al comunei;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	9.Proiect de hotarare privind analiza stadiului de  inscriere a  datelor in registrul agricol  si a stabilirii masurilor pentru eficientizarea acestei activitati. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general al comunei;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	10.Proiect de hotarare privind achizitionarea serviciilor juridice de consultanta, asistenta si reprezentare prin avocat, pentru ca acesta sa reprezinte  in justitie  interesele comunei Casin, judetul Bacau . Initiator : primar .
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate consilier juridic Radu Maria-Daniela;
	-  raportul comisiei  pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a drepturilor cetatenilor;
	11.Raportul annual al viceprimarului comunei Casin.
	12.Rapoarte anuale de activitate consilieri locali.
	13.Rapoartele comisiilor de specialitate ale consiliului local.
	Punctul 8 de pe ordinea de zi se retrage.
	Ordinea de zi modificata prin scoaterea punctului 8 se aproba in unanimitate.
	Dl.primar - prezinta punctele de pe ordinea de zi .
	La punctul 7 mentioneaza ca a organizat licitatie , s-au inscris dar nu au depus oferta, probabil valorificatorii nu au fost suficienti si am solicitat sa ne faca o alta valoare, am suplimentat. Au crescut salariile si, sa-I dam alta valoare acestei l...
	La punctul 9 - ca urmare a rapoartelor de la auditori intotdeauna am fost in urma cu completarea registrului agricol atat electroni cat si in format hartie. Acum, a fost o situatie mai delicata, am fost descoperiti cu aceste posturi prin pensionarea ...
	Dl.Rosu - domnule primar, daca imi permiteti sa fac o completare . La compartimentul agricol ar trebui reinoite hartile agricole pentru ca cele existente sunt degradate. A avut un caz personal si din cauza hartilor deteriorate nu am putut sa o duc pan...
	Dl.Soroiu - toate aceste harti sunt la OCPI Bacau. Faceti solicitare si vi se elibereaza contra cost.
	Dl.primar - in baza raportului de specialitate intocmit de doamna jurist Radu, la o anumita perioada, de cati ani? , la 5 ani se reinoiesc prin hotararea consiliului local , cu aprobarea consiliului local putem achizitiona serviciile juridice unor avo...
	Dl.Soroiu - il rectifica - 2023, februarie, 5 miliarde 550 milioane
	Dl.primar - continua : februarie 2023. conform hotararii judecatoresti definitive si graficului stabilit impreuna cu executorii s-au achitat acele sume.  Dar ca executorul a facut un calcul eronat, aici numai instanta poate spune daca s-au facut calcu...
	Dl.Soroiu - s-a prezentat ordinea de zi, s-ar putea sa mai avem o sedinta luna asta, cum spunea domnul primar, vom veni si la acea sedinta daca este cazul. Va invit sa luati cuvantul in legatura cu materialele prezentate. Cine se inscrie la cuvant ? (...
	- la punctul 1, a inteles cum au fost repartizate sumele, sunt de acord;
	-la punctul 2 , suntem de acord daca ele au fost facute si au fost luate in calcul niste normative, niste consumuri tehnice,
	- la punctul 3 - suntem de acord, dar suma este foarte, foarte mica . Spera sa gaseasca sponsori ca sa sprijine. In afara de copii de la scoala si de uratori mai sunt si persoane defavorizate si si-ar dori tare mult , poate reusiti domnule viceprimar ...
	- la punctul 4 - de acord
	- la punctul 5 - in comisia de data trecuta au fost dl.primar, dl.viceprimar si eu. Daca sunteti de acord sa raman in continuare, vom vota la urma.
	- la punctul 6 - din 2016 a depus, a facut contract de proiectare sa faca PUG-ul, s-a intarziat, au fost piedici la cultura, speram ca va iesi noul PUG, care va fi folositor pentru ca in tarlaua 5 , incepand de la paraul Cuciur si pana la intrarea in ...
	- la punctul 7 - ar avea o obiectiune dar in ce sens, suntem de acord. Vine o cofinantare din partea consiliului local de peste 9 miliarde lei vechi. Vorbeste in lei vechi ca sa inteleaga toata lumea. Mai aveti rata la banca , la CEC, cu imprumutul pe...
	- la punctul 9 - e o meteahna veche la registrul agricol . De ani de zile, am preluat si eu, s-a preluat si mai departe, spera ca, cu tanarul care va veni , nou angajat, are alta viziune, alta forta de munca, sa puna odata la punct registrul agricol p...
	- la punctul 10 - intr-adevar ultima hotarare a fost in 2016  cand era primar, si s-a aprobat, datorita gravitatii, dar atunci a fost o expunere bine intemeiata  datorita gravitatii dosarelor de executare si am contractat servicii de avocatura,. Acum,...
	Dl.primar - sa dau un raspuns domnului consilier. Cu scoala Casin, s-a alocat o suma peste 9 miliarde de lei pe baza propunerii proiectantului. Important este sa inceapa aceasta lucrare si vedem cum mutam copii de la un etaj la altul. Este o moderniza...
	Cu registrul agricol a spus ca si doamna Alexandru si-a dat interesul sa completeze registrul electronic dar spera cu personalul nou sa intre in linie dreapta si sa le puna la punct intr-un an de zile atat electronic cat si pe format hartie.
	Referitor la avocatii care spune domnul consilier, si dansul a avut mai multi avocati.Eu am o hotarare a instantei definitive care spune ca valideaza infiintarea popririi. Daca dansul a tinut legatura cu avocatii si nu a tinut legatura cu doamna juris...
	Dl. Soroiu - spune adevarul
	Dl.primar - adevarul este aici pe masa (are o hotarare a instantei)
	Dl. Soroiu - domnule primar, va intreb : recunoasteti ca cei 18 miliarde sunt prejudiciu ?
	Dl.primar - 8 miliarde ati platit in timpul mandatului
	Dl. Soroiu - aia sunt achitati. Au fost procese, m-am judecat, m-am aparat, a fost executare. Dumneavoastra n-ati avut executare, ati avut un angajament de plata si ati dat banii de buna voie. Despre ce vorbim ? Eu imi asum ceea ce am facut.
	Dl.primar - dar consilierii au stiut?
	Dl.Soroiu - da, au stiut, sunt aici consilierii, au stiut cand am facut bugetul pentru ce dam banii. Chiar daca nu vroiau trebuia sa platim, era executare judecatoreasca , hotarare definitiva.
	Dl. Primar - ati pierdut acele procese
	Dl. Soroiu - am platit tot din cauza dumitale ca ai pus 1% penalitati de plata la niste contracte care nu aveau acoperire bugetara., in 2012.
	Dl. Primar - de ce ati intrat in acele procese?
	Dl. Soroiu - cum de ce? Findca am avut de dat 6 miliarde…  (vorbesc amandoi) . Recunoasteti ca ati facut un prejudiciu si ca trebuie sa dati banii inapoi ? Spuneti da sau nu! De ce ati dat banii ?
	Dl. Primar - fiindca exepertul ne-a facut adresa (continua discutii in contradictoriu amandoi).
	Dl.Soroiu - domnul vice nu spune nimic, stie si el. Ce executare este daca nu o ai !
	Dl.primar - s-au intamplat atatea lucruri frumoase, atatea proiecte noi care le-am dus la bun sfarsit, cu gazele, sa ducem la bun sfarsit aceasta lucrare la Curita,
	Dl.Soroiu - cand faceti receptia la gaze la Curita?
	Dl.primar - am dat o estimare, pana la sfarsitul anului , daca temperaturile pozitive permit…lucrarea este aproape gata…
	Dl.Soroiu - ultima performanta a primarului din ultimii 3 ani este ca a vrut sa ingroape niste bani in Curita, in pamant. A strans bani de la oameni ca sa bage apa
	Dl.primar - primarul Curelea nu a strans niciun ban si aveti rabdare
	Dl.Soroiu - dar de ce ati dat voie sa se construiasca pe domeniul public fara autorizatie si fara proiect
	Dl.primar - ii mai adreseaza o intrebare : de ce a tras pe strada….
	Dl.Soroiu -  n-am tras domnul nimic, este bransamentul . Oamenii au dat banii si raman banii lor in pamant.
	Se supun la vot proiectele de hotarare si acestea se aproba in unanimitate, cu 13 voturi “pentru”  proiectele de hotarare de la punctele 1-9 iar punctul 10 se aproba cu 7 voturi “pentru”(Flintoaca - Cojocea Ion, Rentea Georgiana Mirela, Rentea Iulian,...
	Presedintele de sedinta - declara lucrarile sedintei inchise.
	Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal.
	Presedinte de sedinta,                                                      Secretarul  General al comunei,
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